
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 20. januar 2020 stillet følgende 

spørgsmål nr. 497 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jane Heitmann (V). 

 

Spørgsmål nr. 497:  

”Vil ministeren på baggrund af svar på SUU alm. del spørgsmål 85 oplyse, hvornår de 

18 omtalte kommuner har svarfrist fsva. begrundelser for fravalg af klippekortsord-

ning for ældre?” 

 

Svar: 

I mit brev til Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg af den 30. januar 2020 oriente-

rede jeg udvalget om, at KL har foretaget en registreringsfejl i forbindelse med opgø-

relsen af antallet af kommuner, der ikke har valgt at videreføre klippekortet til pleje-

hjemsbeboerne. Der er således 17 kommuner, der ikke har valgt at videreføre ordnin-

gen. 

 

Jeg kan oplyse, at de 17 kommuner, der ikke har valgt at videreføre klippekortet til 

plejehjemsbeboerne, har fået til og med den 24. februar 2020 til at indsende et svar. 

 

 

Med venlig hilsen 
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